
Kościele  święty  nie  zapomnę
ciebie
Kościół jest naszym domem. Całe nasze życie związane jest z
Kościołem. Tu narodziliśmy się dla Boga i tu nieustannie w
Bogu  odradzamy  się  do  nowego  życia.  Nasze  myśli  i  nasze
decyzje  życiowe  najczęściej  zapadają  w  Kościele.  Dlatego
nazywamy Kościół naszą najlepszą Matką. Jesteśmy przecież Jej
dziećmi. Kościołowi zawdzięczamy wszystko co najważniejsze w
życiu: łaskę wiary, doświadczenie Boga, mądrość Słowa Bożego.
Kościół uczy nas jak żyć. Kościół pokazuje nam drogę do nieba.
Kościół  święty  otwiera  przed  nami  dostęp  do  Boga,  w  Nim
doświadczamy obcowania ze świętymi. Kościół jest  kościołem
grzeszników. To jest racja jego istnienia. W Kościele świętym
wszyscy mamy jednakowy dostęp do Boga i Jego obfitych darów.
Kościół jest powodem naszej dumy i naszego szczęścia. Kiedy
więc dzisiaj    będziemy śpiewać: Kościele święty, nie zapomnę
ciebie, to uczyńmy te słowa osobistym wyznaniem miłości. Niech
zabrzmią te słowa w nas jak ważne życiowe przyrzeczenie i
zobowiązanie. Wypowiadajmy te słowacw milczeniu naszego serca,
jak piękną modlitwę. Gdy mijamy kościół parafialny i gdy ktoś
mówi źle o Kościele, albo oczekuje od nas odważnego świadectwa
i potwierdzenia tego, w co wierzymy całym sercem. Kościele
święty nigdy nie zapomnę ciebie.
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